
 

 
Møte i samarbeidsutvalet 
Møtereferat 

Møteleder Referent Dato 

Karen M. Ollestad Karen M. Ollestad 18.02.25 

Delt.: Hildegunn Gjedrem (leiar FAU), Geir Arne Helland(forelder), Kirsti Elin Løyning (lærar), Marita L. 
Reinertsen (andre tilsette), , Gunn Anita Vestersjø  (politikar) og Karen Monge Ollestad (rektor) 
ikke tilstede: Amy E.G. Herbertson (elev), Kornelius Helland (elev) og Øystein Vassø (forelder) 

Sakliste 
10/24-25 

 
Sak: Godkjenning av referat frå forrige møte 

Referat ● godkjent 

11/24-25 
 

Sak:  Diskutere evt. nye saker  

Referat ● ingen nye sak 

12/24-2

5 

Sak: Status for skolen i arbeidet for eit godt skolemiljø – om skolen har 
tilfredsstillande skriftlege planar for det fysiske miljøet og det psykososiale miljøet, 
kva resultata frå brukarundersøkingar på skulen viser osv.  

 ● Skulen har skulereglar og handlingsplan for eit trygt og godt skulemiljø 

● Elevundersøkelsen, resultata har blitt fulgt opp. 

13/24-2
5 

Sak: Informasjon frå rektor  

 ● Ungdata 5.-7. trinn. Foresatte har fått informasjon om undersøkelsen. Blir 

gjennomført i veke 11-13 

● Sparetiltak, kutter noen lisenser og abonnement. tildømes skulelyd, og 

Trivselsleder. Må sjå på andre ting i tillegg. Kommer til å ha stillinger vi ikke 

ansetter i neste skuleår. 

● 17.mai blir på Vikeså i 2025, og Bjerkreim i 2026. Foresatte til elevar på 

Vikeså 5. og 6. trinn har ansvar i år. 

● Siden forrige SU har me hatt nytt leikekurs for vårens TL’er, gjennomført 

leseprosjekt 

● Status Bjerkreimsverden: fremdrift etter plan. Arbeide i dei komande vekene 

vil bestå i å setta ned kumar og lukka ledningsgrøfter. Betogarbeidet vil og 

komma i gang. Per dags dato køyrer det ca 1 lastebil i timen gjennom 

skulegarden. Etterkvart vil dette ta seg opp, me vil derfor i periodar måtta 

stenga oppsida for leik i friminutt, og foreldre må henta på SFO. 

14/24-25 
 

Sak:Kva utvalet vil arbeide vidare med  
Referat ● Aktiviteter utenom skuletid som discokveld og åpning av Bjerkreimsverden. 

15/24-25 Sak: evt 

Referat ● Buss for elevar frå skulen til kulturskulen. Er det mulig å få det til med 
skuleskyssen som allerede går. Gunn Anita tar det opp i levekår. FAU-leder 
har drøfta dette med kommunalsjef oppvekst og  rektor på kulturskulen. 

 SU utan elevrepresentantar 

 Sak: Rektor informerer om skolemiljøsaker 

Referat ● Rektor informerer om status i forhold til skolemiljøsaker.   

 
Neste SU: 29.april -25 


